
 
Interpellation 
 
Till Lärandenämndens ordförande  
 
Region Gävleborg slutar med dyslexiutredningar för barn  
 
Region Gävleborg har meddelat att de bestämt sig för att avveckla verksamheten med 
dyslexiutredningar. Arbetsområdet för deras logopeder förändras med inriktning mot barn med 
språkstörningar varmed dyslexiutredningar för barn upp till 17 år upphör.  
 
Med anledning av detta vill vi kristdemokrater få svar på följande frågor: 
 

• Vilken dialog förde Region Gävleborg med Hudiksvalls kommun innan de meddelade sitt 
beslut via media? 
 

• Kan Hudiksvalls kommun säkerställa att skolan möter barnens behov av anpassad 
undervisning utan ställd diagnos? 
 

• Har Hudiksvalls kommun egen kompetens att göra dyslexiutredningar utan stöd av 
regionen? 
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